

# Supreme Court of Canada / Cour suprême du Canada

(Le français suit)

## JUDGMENTS ON LEAVE APPLICATIONS

**December 14, 2023**

**OTTAWA** – The Supreme Court of Canada has decided the following leave applications.

### GRANTED

*Izabela Piekut v. His Majesty the King in Right of Canada as Represented by the Minister of National Revenue* (B.C.) (Civil) (By Leave) ([40782](#))

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for British Columbia (Vancouver), Number CA47755, 2023 BCCA 181, dated April 19, 2023, is granted with costs in the cause.

---

### DISMISSED

*Attorney General of Canada v. Joe David Nasogaluak* (Fed.) (Civil) (By Leave) ([40734](#))

The application for leave to appeal from the judgment of the Federal Court of Appeal, Number A-188-21, 2023 FCA 61, dated March 17, 2023, is dismissed with costs.

---

*Good Guys Recycling Inc. (formerly known as Revolution Resource Recovery Inc.) v. 676083 B.C. Ltd.* (B.C.) (Civil) (By Leave) ([40745](#))

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for British Columbia (Vancouver), Number CA47904, 2023 BCCA 128, dated March 23, 2023, is dismissed with costs.

---

*Ville de Montréal v. 9150-2732 Québec Inc.* (Que.) (Civil) (By Leave) ([40797](#))

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of Quebec (Montréal), Number 500-09-029651-213, 2023 QCCA 567, dated April 27, 2023, is dismissed with costs.

---

*Liliana Kostic v. Scott Ventura Rudakoff LLP* (Alta.) (Civil) (By Leave) ([40637](#))

The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted. The motion for an extension of time to serve and file the applicant's miscellaneous motions is dismissed. The motion for an extension of time to serve and file the applicant's reply is dismissed. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of Alberta (Calgary), Number 2201-0093AC, 2022 ABCA 423, dated December 23, 2022, is dismissed with costs in accordance with the tariff of fees and disbursements set out in Schedule B of the *Rules of the Supreme Court of Canada*.

---

*Srinivasarao Karri v. University of Calgary and General Faculties Council Student Academic Appeals Committee* (Alta.) (Civil) (By Leave) ([40741](#))

The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted. The motion for an extension of time to serve and file the response to the application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of Alberta (Calgary), Number 2101-0059AC, 2022 ABCA 338, dated October 18, 2022, is dismissed.

---

*Skyline Real Estate Acquisitions (III) Inc. v. Peterborough Retail Portfolio LP, by its General Partner, Peterborough Retail Portfolio GP Inc.* (Ont.) (Civil) (By Leave) ([40768](#))

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number COA-22-CV-0150, 2023 ONCA 236, dated April 6, 2023, is dismissed with costs.

---

*Martin Green v. University of Winnipeg* (Man.) (Civil) (By Leave) ([40881](#))

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of King's Bench for Manitoba, Number CI19-01-24076, dated June 12, 2023, is dismissed with costs in accordance with the tariff of fees and disbursements set out in Schedule B of the *Rules of the Supreme Court of Canada*.

---

*Lihong Yang v. Li Shi* (B.C.) (Civil) (By Leave) ([40759](#))

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for British Columbia (Vancouver), Number CA46449, 2023 BCCA 146, dated April 4, 2023, is dismissed.

---

*Heythem Bousnina v. Centre Médical Brunswick - and - Commission d'accès à l'information du Québec* (Que.) (Civil) (By Leave) ([40764](#))

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Quebec (Montréal), Number 500-80-042068-214, 2023 QCCQ 597, dated February 23, 2023, is dismissed for want of jurisdiction.

---

*Steven D. Parkes and Jeff A. Parkes v. Castle Building Centres Group Ltd.* (Ont.) (Civil) (By Leave) ([40766](#))

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number C70917, 2023 ONCA 237, dated April 6, 2023, is dismissed with costs.

---

*Lyhierryl Pédutim Demegillo and André Cossette v. Cécile Jeanmart, Lise Thériault, Martin Clément, Lucie Péloquin, Émile Saikali and CHU de Québec - Université Laval (Hôpital Saint-François D'Assise)* (Que.) (Civil) (By Leave) ([40809](#))

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of Quebec (Québec), Number 200-09-010600-234, 2023 QCCA 584, dated May 1, 2023, is dismissed with costs.

---

*S.M. v. His Majesty the King* (Ont.) (Criminal) (By Leave) ([40899](#))

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number C67806, 2023 ONCA 417, dated June 14, 2023, is dismissed.

---

*L.A. v. Virginie Simard* (Que.) (Civil) (By Leave) ([40889](#))

The application for leave to appeal from the decision rendered by Chief Justice Savard of the Court of Appeal of Quebec (Montréal), dated July 15, 2022, is dismissed.

---

*Jean-Sébastien Bériault v. Louise Harbour and Fonds d'assurance responsabilité professionnelle du Barreau du Québec* (Que.) (Civil) (By Leave) ([40750](#))

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of Quebec (Montréal), Number 500-09-030307-227, 2023 QCCA 382, dated March 24, 2023, is dismissed.

---

*Association générale des étudiants de l'Université du Québec à Trois-Rivières (AGEUQTR) v. Autorité des marchés financiers* (Que.) (Civil) (By Leave) ([40755](#))

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of Quebec (Québec), Number 200-09-010439-211, 2023 QCCA 427, dated March 31, 2023, is dismissed with costs.

---

*Emily Larocque v. Yahoo! Inc., Yahoo! Canada Co. and Natalia Karasik* (Sask.) (Civil) (By Leave) ([40793](#))

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Saskatchewan, Number CACV3713, 2023 SKCA 62, dated May 25, 2023 is dismissed with costs to the respondents, Yahoo! Inc. and Yahoo! Canada Co.

---

*Emily Larocque v. Yahoo! Inc. and Yahoo! Canada Co.* (Sask.) (Civil) (By Leave) ([40795](#))

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Saskatchewan, Number CACV4034, 2023 SKCA 63, dated May 25, 2023, is dismissed with costs.

---

## JUGEMENTS SUR DEMANDES D'AUTORISATION

**Le 14 décembre 2023**

**OTTAWA** – La Cour suprême du Canada s'est prononcée sur les demandes d'autorisation suivantes.

## ACCORDÉE

*Izabela Piekut c. Sa Majesté le Roi du chef du Canada, représenté par le ministre du Revenu national (C.-B.) (Civile) (Autorisation) ([40782](#))*

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de la Colombie-Britannique (Vancouver), numéro CA47755, 2023 BCCA 181, daté du 19 avril 2023, est accueillie avec dépens selon l'issue de la cause.

---

## REJETÉES

*Procureur général du Canada c. Joe David Nasogaluak (Féd.) (Civile) (Autorisation) ([40734](#))*

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel fédérale, numéro A-188 21, 2023 FCA 61, daté du 17 mars 2023, est rejetée avec dépens.

---

*Good Guys Recycling Inc. (autrefois connue sous le nom Revolution Resource Recovery Inc.) c. 676083 B.C. Ltd. (C.-B.) (Civile) (Autorisation) ([40745](#))*

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de la Colombie-Britannique (Vancouver), numéro CA47904, 2023 BCCA 128, daté du 23 mars 2023, est rejetée avec dépens.

---

*Ville de Montréal c. 9150-2732 Québec Inc. (Qc) (Civile) (Autorisation) ([40797](#))*

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel du Québec (Montréal), numéro 500-09-029651-213, 2023 QCCA 567, daté du 27 avril 2023, est rejetée avec dépens.

---

*Liliana Kostic c. Scott Ventura Rudakoff LLP (Alb.) (Civile) (Autorisation) ([40637](#))*

La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d'autorisation d'appel est accueillie. La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt des requêtes diverses de la demanderesse est rejetée. La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la réplique de la demanderesse est rejetée. La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de l'Alberta (Calgary), numéro 2201-0093AC, 2022 ABCA 423, daté du 23 décembre 2022, est rejetée avec dépens conformément au tarif des honoraires et débours établi à l'Annexe B des *Règles de la Cour suprême du Canada*.

---

*Srinivasarao Karri c. University of Calgary et General Faculties Council Student Academic Appeals Committee (Alb.) (Civile) (Autorisation) ([40741](#))*

La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d'autorisation d'appel est accueillie. La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la réponse à la demande d'autorisation d'appel est accueillie. La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de l'Alberta (Calgary), numéro 2101-0059AC, 2022 ABCA 338, daté du 18 octobre 2022, est rejetée.

---

*Skyline Real Estate Acquisitions (III) Inc. c. Peterborough Retail Portfolio LP, by its General Partner, Peterborough Retail Portfolio GP Inc.* (Ont.) (Civile) (Autorisation) ([40768](#))

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de l'Ontario, numéro COA-22-CV-0150, 2023 ONCA 236, daté du 6 avril 2023, est rejetée avec dépens.

---

*Martin Green c. University of Winnipeg* (Man.) (Civile) (Autorisation) ([40881](#))

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour du Banc du Roi du Manitoba, numéro CI19-01-24076, daté du 12 juin 2023, est rejetée avec dépens conformément au tarif des honoraires et débours établi à l'Annexe B des *Règles de la Cour suprême du Canada*.

---

*Lihong Yang c. Li Shi* (C.-B.) (Civile) (Autorisation) ([40759](#))

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de la Colombie-Britannique (Vancouver), numéro CA46449, 2023 BCCA 146, daté du 4 avril 2023, est rejetée.

---

*Heythem Bousnina c. Centre Médical Brunswick - et - Commission d'accès à l'information du Québec* (Qc) (Civile) (Autorisation) ([40764](#))

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour du Québec (Montréal), numéro 500-80-042068-214, 2023 QCCQ 597, daté du 23 février 2023, est rejetée pour défaut de compétence.

---

*Steven D. Parkes et Jeff A. Parkes c. Groupe Centres de rénovation Castle ltée* (Ont.) (Civile) (Autorisation) ([40766](#))

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de l'Ontario, numéro C70917, 2023 ONCA 237, daté du 6 avril 2023, est rejetée avec dépens.

---

*Lyhierryl Pédutim Demegillo et André Cossette c. Cécile Jeanmart, Lise Thériault, Martin Clément, Lucie Péloquin, Émile Saikali et CHU de Québec - Université Laval (Hôpital Saint-François D'Assise)* (Qc) (Civile) (Autorisation) ([40809](#))

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel du Québec (Québec), numéro 200-09-010600-234, 2023 QCCA 584, daté du 1<sup>er</sup> mai 2023, est rejetée avec dépens.

---

*S.M. c. Sa Majesté le Roi* (Ont.) (Criminelle) (Autorisation) ([40899](#))

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de l'Ontario, numéro C67806, 2023 ONCA 417, daté du 14 juin 2023, est rejetée.

---

*L.A. c. Virginie Simard* (Qc) (Civile) (Autorisation) ([40889](#))

La demande d'autorisation d'appel de la décision rendue par la juge en chef Savard de la Cour d'appel du Québec (Montréal), datée du 15 juillet 2022, est rejetée.

---

*Jean-Sébastien Bériault c. Louise Harbour et Fonds d'assurance responsabilité professionnelle du Barreau du Québec* (Qc) (Civile) (Autorisation) ([40750](#))

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel du Québec (Montréal), numéro 500-09-030307-227, 2023 QCCA 382, daté du 24 mars 2023, est rejetée.

---

*Association générale des étudiants de l'Université du Québec à Trois-Rivières (AGEUQTR) c. Autorité des marchés financiers* (Qc) (Civile) (Autorisation) ([40755](#))

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel du Québec (Québec), numéro 200-09-010439-211, 2023 QCCA 427, daté du 31 mars 2023, est rejetée avec dépens.

---

*Emily Larocque c. Yahoo! Inc., Yahoo! Canada Co. et Natalia Karasik* (Sask.) (Civile) (Autorisation) ([40793](#))

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de la Saskatchewan, numéro CACV3713, 2023 SKCA 62, daté du 25 mai 2023, est rejetée avec dépens en faveur des intimées, Yahoo! Inc. et Yahoo! Canada Co.

---

*Emily Larocque c. Yahoo! Inc. et Yahoo! Canada Co.* (Sask.) (Civile) (Autorisation) ([40795](#))

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de la Saskatchewan, numéro CACV4034, 2023 SKCA 63, daté du 25 mai 2023, est rejetée avec dépens.

---

Supreme Court of Canada / Cour suprême du Canada :

[Registry-greffe@scc-csc.ca](mailto:Registry-greffe@scc-csc.ca)

1-844-365-9662